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در بازدید از چهاردهمین نمایشگاه چاپ و بیست و یکمین نمایشگاه صنایع غذایی مطرح شد

امکان توسعه صنعت چاپ در استان وجود دارد/ سرعت رشد صنعت حلال کم است

رئیس و نایبرئیس اتاق بازرگانی اصفهان از چهاردهمین نمایشگاه تخصصی چاپ و تبلیغات و بیست و یکمین

نمایشگاه تخصصی صنایع غذایی و ماشینآلات وابسته بازدید کردند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیرکشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، در بازدید از چهاردهمین نمایشگاه تخصصی چاپ و تبلیغات و بیست و یکمین نمایشگاه

تخصصی صنایع غذایی و ماشین آلات وابسته، اظهار کرد: اولین و بیشترین دستگاه چاپ ایران در استان اصفهان است و وجود کارخانجات مرتبط، انگیزه بالای متولیان این

صنعت را نشان می دهد.

وی افزود: روحیه هنری خاصی در اصفهان جاریست و همین امر باعث رشد صنعت چاپ، در این استان است. امکان توسعه در صنعت چاپ وجود دارد و باید تلاش کرد تا به

تجارت بین الملل دست یابیم.

*ناهماهنگی رشد صنعت حلال با جمعیت مسلمانان

محمدجعفر فوده، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نیز در بازدید از نمایشگاه، گفت: همچون سال های گذشته نمایشگاه خوبی برگزار شد. قسمتی از این نمایشگاه به صنعت

چاپ اختصاص دارد که این صنعت در ایران پیشرفت کرده و اصفهان با وجود کارخانه جات مهم، در صنعت چاپ پیشران است.

وی افزود: ایجاد نمایشگاه، باعث حمایت از تولیدات داخلی است تا از این تولیدات حمایت شود. متولیان صنعت چاپ، در واردات ماشین آلات مشکل دارند و باید راه را برایشان

هموار کنیم؛ زیرا اگر می خواهیم با دنیا همگام شویم، باید از تجهیزات به روز استفاده کنیم. صنعت چاپ جای پیشرفت و توسعه بسیار دارد.

فوده بیان کرد: در صنایع غذایی نیز اکثر دستگاه ها برای پخت نان است و نسبت به سال گذشته، شاهد پیشرفت زیادی بوده ایم.

نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، در خصوص صنعت غذای حلال، گفت: تعداد مسلمانان دنیا در حال افزایش است، اما صنعت حلال پابه پای این نرخ رشد، پیش نمی رود. ما

تنها در صنایع غذایی مهر حلال نداریم، بلکه محصولات بهداشتی، آرایشی حلال نیز مورد نیاز است.
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